

## 守望事工團 The Sentinel Group

### 簡要介紹:

George Otis Jr. 博士早年有機會進入很多個位於10/40之窗內的國家，因而明白福音與代禱，於1990年創立了「守望事工團」，目的為幫助眾教會了解如何為末世全球宣教作有力的禱告，並幫助他們了解復興發生的先決條件。Otis博士的守望事工團開始的前五年中，主要針對五十個國家之黑暗權勢的根源作深入的探討，使基督徒了解現代的屬靈戰場，並出版了「末日迷宮」一書。1995年後，該事工團全力研究國家或社區所經歷的屬靈轉化，例如在教會界造成轟動的「轉化」DVD系列內容真實記錄了富齊島、烏干達的復興、巴西轉化後的毒梟沒落等記實影片。在美國，他們的「轉化」DVD使德州一所重刑犯監獄中的一千三百位犯人信主，監獄因此整個改觀。他們更激勵基督徒，在這末後的時代裡，基督徒們當以愛心和見證，喚醒這世界，以基督的愛來幫助更多的人得著永恆的生命。除了製作和出版見證全球轉化的記錄影片，他們近年也積極組織“轉化之旅”，帶領對社區轉化有負擔及渴慕復興來到的人，到經歷過轉化的地區考察，使他們知道如何預備自己，成為神合用的器皿。同時他們更看到許多宣教的機會，包括基督教聯合禱告會，三位

一體廣播網絡 (TBN) 和紀錄各方見證的影片，以求在更多的地區帶下復興及轉化。五年前他們開始了一個記實影片計劃名為「陰影中的希望」，在新冠肺炎疫情蔓延的時期，經過近 10,000 英里和五個州，他們拍攝了 100 多個採訪見證，為要分享神在美國最破碎、最受折磨的社區所做的奇妙工作，因為這些故事讓人們看到希望和未來。願神大大使用守望事工，在更多的地區帶下復興及轉化，讓人們看到神的救贖光輝。

### **Brief Introduction:**

Dr. George Otis Jr. had the opportunity to enter many countries within the 10/40 window in his early years. He understood the close relationship between the gospel and intercession and spiritual warfare. In 1990, he founded "The Sentinel Group" with the purpose of Help the churches understand how to pray powerfully for global missions in the last days and help them understand the prerequisites for revival. In the first five years of the start of Dr. Otis's The Sentinel Group Ministry, it focused on the roots of the dark powers of fifty countries, so that Christians could understand the modern spiritual battlefield, and published the book "Doomsday Labyrinth". After 1995, the ministry devoted all efforts to studying the spiritual transformation experienced by the

country or community. For example, the "Transformation" DVD series that caused a sensation in the church world truly recorded the revival of Fuzi Island, Uganda, and the transformed drug lord in Brazil. In the United States, their "transformation" DVD convinced 1,300 inmates in a delinquent prison in Texas, and the entire prison was changed. They motivate Christians even more. In these last days, Christians should awaken the world with love and testimony, and help more people gain eternal life with the love of Christ. In addition to producing and publishing documentary films that witness global transformation, they have also actively organized "transformation journeys" in recent years, leading those who are burdened with community transformation and who are eager for revival to visit areas that have experienced transformation so that they know how to prepare themselves to become a vessel suitable for God. They started a documentary film project called "Hope in the Shadows" five years ago, and during the COVID-19 pandemic, over nearly 10,000 miles and five states, they filmed more than 100 interviews and testimonies to share God's Fantastic work in America's most broken and tortured communities, as these stories offer hope and a future. May God make great use of The Sentinel Group to bring revival and

transformation in more areas, so that people can see the glory of God's redemption.

### 代禱事項：

1. 請為 George Otis Jr. 博士以及他的團隊禱告，願神保守他們出入的平安，也願聖靈帶領他們在屬靈爭戰中靠神得勝有餘。
2. 求神大大使用守望事工團所製作的轉化記錄 DVD，透過這些對神奇妙工作的記錄，激勵更多的信徒投入轉化社區的事工中。
3. 求神祝福他們所製作的新紀錄片「陰影中的希望」，他們決定將「陰影中的希望」改編成一系列至少三部完整的紀錄片，從今年 6 月開始將每隔六個月發布一次。求神保守他們的製作、編輯、配樂、旁白一切順利，並求神供應他們一切所需。

### Prayer Items:

1. Please pray for Dr. George Otis Jr. and his team, may God keep them safe in and out, and may the Holy Spirit lead them in victory in spiritual warfare.
2. Pray that God will make great use of the Transformation Series DVD produced by the Sentinel Group, and through these true records of God's magical work, could inspire

more believers to participate in the ministry of transforming the communities.

3. May God bless their new documentary "Hope in the Shadows", they decided to adapt "Hope in the Shadows" into a series of at least three full-length documentaries, which will be released every six months starting in June this year. Pray for God to keep their production, editing, soundtrack, and narration going smoothly, and for God to provide them with everything they need.